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ZÁPIS 16. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE POPOVICE, 

konaného dne 24. června 2020 v 19:00 hodin v sále hospody v Popovicích 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Popovice (dále jen “zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 19:00 
hod. starostkou obce paní Bc. Danielou Fialovou. 

 
Přítomni na zasedání zastupitelstva byli následující zastupitelé: Daniela Fialová, Michaela 

Kubíková, Eva Hrudová, Róbert Jankových, Jiří Bednář, Petr Havlík a František Maxián.  
Zastupitelstvo bylo usnášeníschopné. 

 
Starostka obce seznámila přítomné s tím, že zasedání bylo svoláno řádně v souladu s § 93 

odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb. zákona o obcích – pozvánka byla zveřejněna po dobu 
nejméně 7 dní na úřední desce Obecního úřadu Popovice, a to od 17. června 2020. Současně 

byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 
 

1) PROGRAM JEDNÁNÍ: 
 

1.Technický bod (volba ověřovatelů zápisu, volba zapisovatele zápisu, schválení 
programu 16. zasedání Zastupitelstva obce Popovice) 

2. Kontrola plnění usnesení z 15. zasedání zastupitelstva ze dne 28. ledna 2020 
3. Projednání a schválení inventarizační zprávy za rok 2019 

4. Projednání a schválení přezkumu hospodaření-Zprávu z přezkumu hospodaření 2019 
5. Projednání a schválení Závěrečného účtu 2019 

6. Projednání a schválení Účetní závěrky 2019 
7. Projednání Návrhu zadání územního plánu obce Popovice 

8. Schválení Návrhu zadání územního plánu obce Popovice 
9. Projednání a schválení dodatku smlouvy s VHZ-DIS, spol. s r.o. 

10.Projednání a schválení smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti 
RVDSL9910_M_B_RAJH23_NDN 

11.Projednání a schválení smlouvy o zřízení věcného břemene č. BM-014330058456/001 
12.Projednání a schválení smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č. 

1030051507/001 
13. Zpráva z kontrolního výboru 

14. Projednání a schválení zadání zpracování Programu rozvoje obce  
15. Projednání a schválení podání žádosti o dotaci MAS Podbrněnsko 

16. Projednání rozpočtových opatření 8-11/2019, 1-3/2020 
17. Projednání a schválení rozpočtového opatření 4/2020 

18. Projednání a schválení Smlouvy o zajištění financování sociálních služeb v rámci 
dotačního programu „Podpora základních činností v oblasti poskytování 

registrovaných sociálních služeb občanům města Židlochovice a občanům správního 
obvodu ORP Židlochovice pro rok 2020“ 

19. Projednání žádosti o dar Lince bezpečí, z.s. 
20. Informace o Závěrečném účtu Mikroregionu Rajhradsko 
21. Informace z KTS Ekologie, s.r.o. 

22. Diskuze 
23. Závěr 
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Ad 1) 

Technický bod (volba ověřovatelů zápisu, volba zapisovatele zápisu, 

schválení programu 16. zasedání Zastupitelstva obce Popovice) 

 
Zastupitelstvo navrhuje jako zapisovatele paní Michaelu Kubíkovou. 

Návrh na ověřovatele zápisu pana František Maxián a paní Eva Hrudová. 
 

Hlasování   Pro:    7        Proti:    0         Zdržel  se:    0 
 

Usnesení č. Z16/2020/1: Zastupitelstvo určilo zapisovatelkou zápisu paní 
Michaelu Kubíkovou a ověřovateli zápisu pana Františka Maxiána a paní Evu 

Hrudovou. 
 

a) Projednání a schválení programu 16. zasedání 
 

Starostka seznámila přítomné s návrhem programu jednání. K návrhu programu 
nebyly vzneseny žádné návrhy na doplnění programu zasedání. 

 

Hlasování   Pro:    7        Proti:    0         Zdržel  se:    0 

 

Usnesení č. Z16/2020/2: Zastupitelstvo schválilo program 16. zasedání 

Zastupitelstva obce Popovice. 
 

Ad 2)   
Kontrola plnění usnesení 15. zasedání zastupitelstva ze dne 28. ledna 2020 

 
Starostka shrnula usnesení 15. zasedání zastupitelstva ze dne 28. ledna 2020 

 

Usnesení jsou průběžně plněna nebo jsou již splněna. 

 

Ad 3)   

Projednání a schválení inventarizační zprávy za rok 2019 

 

Starostka seznámila zastupitelstvo s inventarizační zprávou za rok 2019 -  
inventarizační rozdíly nebyly zjištěny. 

 

Hlasování   Pro:   7        Proti:    0         Zdržel  se:    0 

 

Usnesení č. Z16/2020/3: Zastupitelstvo schválilo inventarizační zprávu za rok 2019. 

 
Ad 4) 

Projednání a schválení přezkumu hospodaření - Zprávu z přezkumu  

hospodaření 2019  

 
S ohledem na mimořádnou situaci s ohledem na šíření koronaviru proběhla kontrola 
elektronickou formou - Chyby a nedostatky nalezeny při předcházejícím dílčím 

přezkoumání byly napraveny. Nové chyby ani nedostatky nebyly nalezeny.  
 

Hlasování   Pro:   7      Proti:    0         Zdržel  se:    0  
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Usnesení č. Z16/2020/4: Zastupitelstvo obce schválilo zprávu o výsledku 

přezkoumání hospodaření za roku 2019 

 
Ad 5) 

Projednání a schválení Závěrečného účtu 2019 

 
Starostka seznámila přítomné se závěrečným účtem obce Popovice, který je 

zveřejněn na úřední desce obce. V současné chvíli má obec na účtu cca 9 milionů 
korun. Na konci roku 2019 bylo na účtu cca 17 milionů korun. Měsíční pohyby jsou 

kolem 2 mil. Kč. 
 

Hlasování   Pro:   7      Proti:    0         Zdržel  se:    0  
 

Usnesení č. Z16/2020/5: Zastupitelstvo obce schválilo závěrečný účet za rok 2019  
 

  

Ad 6) 
Projednání a schválení Účetní závěrky 2019 

 

Starostka seznámila přítomné s účetní závěrkou za rok 2019 – nebyly zaznamenány 
žádné mimořádné výkyvy v rozpočtu. 

 

Hlasování   Pro:     7        Proti:    0        Zdržel  se:    0  

 

Usnesení č. Z16/2020/6: Zastupitelstvo obce schválilo účetní závěrku za rok 2019.  

 

Ad 7) 
Projednání Návrhu zadání územního plánu obce Popovice  

 

Územní plán je vyvěšen na úřední desce obce. Verze územního plánu z roku 2018 
vypracovávalo předchozí zastupitelstvo, schvaluje se však až nyní kvůli tangentě. 

Počítá se s tím, že již nebude silnice Rajhrad Modřice, dochází k zpřesňování trasy 
jižní tangenty. Jedná se jen o návrh zadání.  

Na dotaz pana Bednáře – územní plán schvaluje kraj, který rozhoduje o tom, kudy 
vede tangenta, jedná se o koridor. Náš územní plán je limitovaný tangentou, pokud 

bychom dali pozemky k zastavění v ochranném pásmu, návrh by byl zamítnut. 
Jakmile bude vybrán projektant, poté se bude jednat s občany o jednotlivých 

změnách územního plánu – např. zařazování pozemků pro obytnou zástavbu. 
 

Usnesení č. Z16/2020/7: Zastupitelstvo obce Popovice projednalo návrh zadání 
Územního plánu Popovice, včetně bodu  A.2.3.w), v němž je stanoveno, že některé 

části územního plánu budou obsahovat prvky regulačního plánu 
 

Ad 8) 
Schválení Návrhu zadání územního plánu obce Popovice 

 
Po předchozím projednání návrhu zadání územního plánu obce Popovice bylo 

přistoupeno k jeho schválení. 
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Hlasování   Pro:     4  (Fialová, Hrudová, Jankových, Kubíková)     Proti:    0         

Zdržel  se:    3 (Havlík, Bednář, Maxián) 

 

Usnesení č. Z16/2020/8: Zastupitelstvo schválilo návrh zadání územního plánu obce 
Popovice, včetně bodu A.2.3.w), v němž je stanoveno, že některé části územního 

plánu budou obsahovat prvky regulačního plán 
 

Ad 9) 
Projednání a schválení dodatku smlouvy s VHZ-DIS, spol. s r.o. 

 

Z důvodu mimořádných opatření souvisejících s pandemií nemoci Covid 19 přišla 

žádost o posun termínu řádného ukončení stavebních prací na projektu z původního 
termínu 14. 7. 2020 na nový termín, a to do 31.08.2020. Toto datum nás neohrožuje, 

zatím to pro kolaudaci nevadí. 
 

Hlasování   Pro:     7    (Fialová, Hrudová, Jankových, Kubíková)    Proti:    0         

Zdržel  se:    0 

 

Usnesení č. Z16/2020/9: Zastupitelstvo schválilo projednání a schválení dodatku 

smlouvy s VHZ-DIS, spol. s r.o. o prodloužení termínu stavebních prací do 
31.8.2020 

 
Ad 10)  

Projednání a schválení smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti 

RVDSL9910_M_B_RAJH23_NDN 

 
První žádost spol. CETIN - vede veřejnou telekomunikační síť, chce rekonstruovat – 

náhrada 1004,- Kč bez DPH 
 

Hlasování   Pro:     7      Proti:    0         Zdržel  se:    0 

 

Usnesení č. Z16/2020/10: Zastupitelstvo schválilo uzavření smlouvy o smlouvě 
budoucí o zřízení služebnosti RVDSL9910_M_B_RAJH23_NDN 

 

Ad 11) 

Projednání a schválení smlouvy o zřízení věcného břemene č. BM-

014330058456/001 

 
Jedná se o stavbu (jméno z důvodu nařízení GDPR v této verzi neuvedeno) – nová 

přípojka elektřiny – EON Distribuce – úplata       2000,- Kč 
 

Hlasování   Pro:     7      Proti:    0         Zdržel  se:    0 

 

Usnesení č. Z16/2020/11: Zastupitelstvo schválilo uzavření smlouvy o zřízení 

věcného břemene č. BM-014330058456/001 se společností EON Distribuce a.s. 
 

 
Ad 12)  

Projednání a schválení smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene         

č. 1030051507/001 
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Přeložka stavba (jméno z důvodu nařízení GDPR v této verzi neuvedeno)– za úplatu 
2000,- Kč 

 

Hlasování   Pro:     7      Proti:    0         Zdržel  se:    0 

 

Usnesení č. Z16/2020/12: Zastupitelstvo schválilo uzavření smlouvy o smlouvě 

budoucí o zřízení věcného břemene č. 1030051507/001 se společností EON 
Distribuce a.s. 

 
 

Ad 13)  
Zpráva z kontrolního výboru 

 

Předseda kontrolního výboru pan Róbert Jankových seznámil přítomné se zprávou 

z kontrolního výboru – v uplynulém období se kontrolní výbor sešel celkem 8 x. 
Projednal výsledky kontroly všech usnesení Zastupitelstva obce Popovice přijatých 

na 5. -15. zasedání. Zpracoval návrhy Statutu kontrolního a finančního výboru 
zastupitelstva, aktualizaci Jednacího řádu Zastupitelstva obce Popovice, dále založil 

evidenci Směrnic obce Popovice, zpracoval Plán údržby zeleně a Plán údržby 
majetku obce. 

Kontrolní výbor shledal, že není možné ideálně dosáhnout údržby zeleně bez pomoci 
občanů. Doporučuje oslovit firmy na údržbu zeleně v ideální podobě. Došlo 

ke zlepšení díky práci p. Ing. Michala Vašíčka a Aleše Vrbky. Za což jim veřejně 
děkuje, Děkuje rovněž všem občanům, kteří se starají o obecní zeleň před svými 

domy i mimo ně.  
Navrhuji minimálně 2x ročně vyzvat občany k účasti na úklidu obce. Kontrolní 

výbor neshledal žádné nedostatky v plnění usnesení.  
Na závěr rovněž osobně poděkoval p. Pokorné, která i v době koronavirové jako 

hodinky roznášela denní tisk. 
 Závady v obci Popovice – první jsou na řadě okna na obecním úřadě. Další závady 

se budou průběžně odstraňovat. 
Zastupitelstvo bere na vědomí. 

 
Ad 14) 

Projednání a schválení zadání zpracování Programu rozvoje obce  

 

Starostka seznámila přítomné, že MAS Podbrněnsko vypsalo dotace na drobnější 
projekty – letos je dotace na mobiliáře, lavičky, oplocení apod. Podmínkou je, aby 

obec měla zpracovaný program rozvoje obce – bez něj není splněna jedna 
z podmínek k žádosti o dotaci. Za případné vypracování tohoto programu si MAS 

Podbrněnsko účtuje částku 40.000,- Kč. Tento program je požadován také např. pro 
dotace od ministerstva pro místní rozvoj, na dotace rozvoje venkova, na sociální 
projekty, na chodníky apod.  

V současné chvíli je potřeba zejména oplotit dětské hřiště, cena oplocení vychází na 
částku cca 70.000,- Kč.  

 
Hlasování   Pro:      0     Proti:    6        Zdržel  se:    1 (Fialová) 
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Usnesení č. Z16/2020/13: Zastupitelstvo neschválilo zadání zpracování programu 

rozvoje obce. 
 

 
Ad 15) 

Projednání a schválení podání žádosti o dotaci MAS Podbrněnsko 

 

Hlasování   Pro:     0      Proti:    7         Zdržel  se:    0 

 

Usnesení č. Z16/2020/14: Zastupitelstvo neschválilo podání žádosti o dotaci MAS 
Podbrněnsko. 

 
Ad 16) 

Projednání rozpočtových opatření 8-11/2019, 1-3/2020 

 

Všechna rozpočtová opatření jsou zveřejněna na úřední desce obce. Do rozpočtu 
přišlo více peněz než se původně předpokládalo – jedná se zejména o dotace na 

dětskou skupinu a dotace na ČOV, navyšovaly se příjmy za stočné, daně z příjmu 
PO.  

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 

 
Ad 17) 

Projednání a schválení rozpočtového opatření 4/2020 

 

Jedná se o mimořádné opatření – ministerstvo financí plánuje nižší příjmy obcí 
z důvodu pandemie, doporučuje tedy, aby jednotlivé obce promítly toto snížení 

příjmu do rozpočtu. Do konce května 2020 přišlo o cca 571 tisíc méně než se 
počítalo – v důsledku Covid 19. 

 
Plán je proto snížit příjmy obce o 330.000,- Kč. 

 
Hlasování   Pro:     7      Proti:    0         Zdržel  se:    0 

 

Usnesení č. Z16/2020/15: Zastupitelstvo schválilo rozpočtové opatření 4/2020 

 
 

Ad 18)  
Projednání a schválení Smlouvy o zajištění financování sociálních služeb v 

rámci dotačního programu „Podpora základních činností v oblasti poskytování 

registrovaných sociálních služeb občanům města Židlochovice a občanům 

správního obvodu ORP Židlochovice pro rok 2020“ 

 

Jedná se o smlouvu, kterou obec podporuje finančními prostředky na zajištění 

financování sociálních služeb v rámci dotačního programu „Podpora základních 
činností v oblasti poskytování registrovaných sociálních služeb občanům města 

Židlochovice a občanům správního obvodu ORP Židlochovice pro rok 2020 v 
celkové výši 6 041,- Kč. Židlochovic každý rok vypracuje tabulku, kterou rozpočítá 

pro jednotlivé obce. 
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Hlasování   Pro:     7      Proti:    0         Zdržel  se:    0 

 

Usnesení č. Z16/2020/16: Zastupitelstvo schválilo uzavření Smlouvy o zajištění 

financování sociálních služeb v rámci dotačního programu „Podpora základních 
činností v oblasti poskytování registrovaných sociálních služeb občanům města 

Židlochovice a občanům správního obvodu ORP Židlochovice pro rok 2020 
 

Ad 19) 
Projednání žádosti o dar Lince bezpečí, z.s. 

 

V loňském roce Linka bezpečí obdržela od obce Popovice příspěvek ve výši 1500,- 

Kč, letos navrhujeme poskytnout stejnou částku 
 

Hlasování   Pro:     7      Proti:    0         Zdržel  se:    0 

 

Usnesení č. Z16/2020/17: Zastupitelstvo schválilo dar Lince bezpečí, z.s. ve výší 
1500,- Kč 

 
Ad 20)  

Informace o Závěrečném účtu Mikroregionu Rajhradsko 

 

Závěrečný účet Mikroregionu Rajhradsko je zveřejněn na úřední desce obce. Nebyly 
žádné investice, příjmy pouze ze zapojených obcí – od obce Popovice 5400 Kč.  

  
Ad 21)  

Informace z KTS Ekologie, s.r.o. 

  

Minulý týden proběhla dozorčí rada a valná hromada. Ze všech obcí, které KTS sváží 
jsou Popovice nejlepší ve třídění odpadu. 

  
Ad 22)  

Diskuze 

Ministerstvo životního prostředí – závěr zjišťovacího řízení – k jižní tangentě – je 

zveřejněn na úřední desce. 
Údržba veřejného osvětlení – pan Dlabaja již nechce spolupracovat s obcí – pan 

Maxián navrhuje oslovit společnost ELIOS – Brno. 
Kabely v zemi, které jsou vlastnictvím společnosti CEMOTEL – doporučení nechat 

je odstranit. 
Poděkování za uspořádání karnevalu. 

Dětský den je plánován na 5. září 2020. 
 

Ad 23)  
Závěr 

 

Starostka ukončila zasedání zastupitelstva a poděkovala občanům za účast. 
     

Zapisovatelka: Michaela Kubíková 
 

V Popovicích dne 24. června 2020 
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Ověřovatelé zápisu:  František Maxián     …...................... 

    Eva Hrudová     …...................... 
 

…..................... 
Daniela Fialová 

starostka obce                  
                                        

Přílohy: 

 - Prezenční listina zastupitelů      


